
 

"Człowiek jest wielki nie przez 

to, co posiada, 

lecz przez to, kim jest; 

nie przez to, co ma, lecz przez 

to, czym dzieli się z innymi." 

Św. Jan Paweł II 

 

 

                                                       

                                  Niech będzie pochwalony Jezus Chrystus! 

 

Bezinteresowność w dzisiejszych czasach jest czymś odświętnym  i rzadko 

spotykanym... A właśnie takie działanie jest najpiękniejsze i wielkie w oczach 

ludzi i Boga! 

Dziękuję  serdecznie za Waszą szczodrość, życzliwość i  wsparcie ( w postaci 

przekazanych darów), które traktujemy, jako wyraz Waszej wielkiej wiary, 

dobroci  i chęci niesienia pomocy.  

Niech Zmartwychwstały Jezus  zachwyca każdego dnia, hojnie błogosławi i 

umacnia w dobrym! 

 

                                                                                    Z modlitwą i wdzięcznością-  

                                                                                               s. M. Emiliana Szafranek 
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